
 

EXTRA ALV NIEUWSBRIEF 23 APRIL 2020  
 

 
INLEIDING & INHOUD 
In de afgelopen weken is de situatie in ons land flink veranderd. We hopen dat u en uw geliefden in goede 
gezondheid zijn en niet ernstig getroffen zijn door het coronavirus. De ontstane crisis heeft ook invloed op onze 
coöperatie, in ieder geval op het organiseren van bijeenkomsten. Met deze nieuwsbrief sturen we de belangrijkste 
stukken voor de geplande ALV op, zodat u toch op de hoogte bent en u contact met ons op kunt nemen indien u 
vragen heeft.  
 

ALGEMENE LEDEN VERGADERING (ALV) VOORJAAR 2020 
De ALV stond gepland op 1 april 2020. Helaas hebben we deze vanwege het coronavirus moeten afzeggen. Onze 
inschatting is dat het op korte termijn niet mogelijk zal zijn om als coöperatie fysiek bijeen te komen, vanwege de 
coronamaatregelen. Wel vinden we het belangrijk u op de hoogte te houden van de zaken waarmee we als bestuur 
bezig zijn. Daarom sturen we hierbij de belangrijkste stukken van de onderwerpen die we op de vergadering 
hadden willen bespreken. We willen u de gelegenheid geven om contact met ons op te nemen en vragen te stellen 
over deze onderwerpen als u daar behoefte aan heeft.  
 
Later vaststellen Jaarrekening 2019 
Op deze Voorjaars ALV zou de jaarrekening 2019 zijn voorgelegd en, indien akkoord, worden vastgesteld door de 
leden. De kascontrolecommissie zou verslag hebben gedaan van hun controle van de boeken van de 
penningmeester. Volgens onze statuten zouden we binnen 6 maanden na het eind van het jaar de jaarrekening 
aan u voor moeten leggen. In bijzondere omstandigheden zouden we dit met 5 maanden mogen uitstellen. 
Statutair kunnen we dus wachten tot 30 november 2020 voor we de jaarrekening met elkaar vaststellen. Gezien 
de huidige omstandigheden, willen we voorstellen u hierbij vast de jaarrekening voor te leggen, samen met een 
korte schriftelijke toelichting van de kascontrolecommissie naar aanleiding van hun controle van de boeken van de 
coöperatie. We vragen u echter nog niet deze ook vast te stellen. Daarvoor willen we wachten of het later dit jaar 
mogelijk is om met de leden voor een ALV bijeen te komen.  
  
De jaarrekening hebben we al even klaar. Deze is opgesteld door Rikjo Administratie in samenwerking met de 
penningmeester. In de bijlagen vindt u de volledige Jaarrekening en een kort overzicht van de daadwerkelijke 
uitgaven en inkomsten, naast de bedragen die we hadden begroot. Graag zouden we de stukken hebben toegelicht 
en de kascontrolecommissie hebben gevraagd hun bevindingen uiteen te zetten. Dat lukt gezien de 
omstandigheden niet. Wel willen we u de gelegenheid geven om per mail vragen te stellen over de jaarrekening 
van 2019. Daarom sturen we de stukken hierbij op. En hebben we de kascontrolecommissie gevraagd kort hun 
bevindingen te beschrijven. Deze vindt u op de volgende pagina. 
 
Heeft u vragen over de jaarrekening, schroom dan niet contact op te nemen via samen@energierijck.nl. 
  
 



 

De kascontrolecommissie heeft vele vragen gesteld over de posten in de verlies en winstrekening en de balans 
over 2019 aan de penningmeester Mieke van den Hengel. Uit beantwoording blijkt, dat ze op de vele vragen een 
meer dan afdoende antwoord kan geven en blijk geeft de 'zaak’ onder controle te hebben. Kortom een decharge 
lijkt ons redelijk. 

Daarbij nog een kanttekening, die mogelijk verder gaat dan wat aan de kascontrole commissie gevraagd wordt. 
Opgemerkt moet worden dat 2019, net als 2018, een beeld geeft van een coöperatie in ontwikkeling. Nu de 
belangrijkste investeringen  gedaan zijn en alle zonnepanelen operationeel, zal vermoedelijk in 2020 voor ’t eerst 
een meer 'gewoon' beeld ontstaan, waardoor we meer gefundeerd conclusies voor de toekomstige ontwikkelingen 
kunnen trekken eventueel in relatie tot nieuwe activiteiten dan wel rendementsuitkeringen. 

Toekomst van de coöperatie  
Daarnaast hadden we willen vertellen over de door u aangedragen ideeën voor de toekomst van de coöperatie, die 
we samen verder willen gaan uitwerken. In een andere bijlage vindt u de opsomming van de ideeën die uit de 
brainstorm in de vorige ALV zijn gekomen. Graag gaan we verder met 3 van de voorgestelde punten, die voor nu 
het meest voordehand liggen en ook vaak werden genoemd.  
 
We kiezen ervoor om onderstaande punten als eerste op te pakken.  

1. Samenwerken met andere coöperaties binnen gemeente en regio 
2. Start een nieuw Postcoderoosproject 
3. Collectief besparen, door gezamenlijk isoleren, ook voorlichting geven 

In de bijlage leest u hier meer over.  
 

DE NIEUWE POSTCODEROOS, ONDERHANDELINGEN NOG IN VOLLE GANG  
Ten slotte hadden we u bij willen praten over de laatste ontwikkelingen van de energietransitie en de 
postcoderoosregeling. Hieronder heeft Jos van der Lint de belangrijkste zaken op een rij gezet.  
 
Zoals al eerder aangekondigd wordt de bekende Postcoderoosregeling vervangen door een nieuwe regeling. Dit 
vanwege de verwachte verschuiving van de energiebelasting op stroom (deze wordt lager) en het afbouwen van 
de salderingsregeling. Onze vertegenwoordiger, brancheorganisatie Energie Samen, zit met het Ministerie van 
Economische Zaken (EZ) aan tafel om een nieuwe acceptabele regeling uit te onderhandelen.  
 
Cruciaal voor een succesvolle regeling is het budget en het subsidietarief. Een werkbaar budget wordt de komende 
maanden (was eigenlijk al in november 2019) verwacht. Vervolgens worden subsidietarieven vastgesteld door EZ, 
het Planbureau voor de Leefomgeving (PBL) en de expertgroep met Energie Samen. 
 
De hoofdlijnen zijn: 

• Doelgroep en looptijd (15 jaar) blijven dezelfde als bij de huidige regeling 
• Subsidie op basis van productie (kWh) van hernieuwbare stroom 
• Lokale betrokkenheid wordt gekoppeld aan het vermogen van de installatie: d.w.z. er komt een relatie 

tussen een minimumaantal leden en het opgesteld vermogen. Bij zonne-energie moet er voor elke 5 
opgewekte kilowattpiek (kWp) minimaal 1 lid zijn* 

• Subsidie wordt uitgekeerd aan de Coöperatie 
• Afhandeling van de subsidie-aanvragen geschiedt op volgorde van binnenkomst (loting bij binnenkomst 

op dezelfde dag) 
• Uitvoering en beheer door RVO (Rijksdienst voor Ondernemend Nederland = Rijksoverheid) 

 
*Energierijck heeft een totaal opgesteld vermogen van 218 kWp en 76 leden 
 



 
 
Energie Samen wil een regeling bedingen met een goede rentabiliteit en ook dat bestaande coöperaties met hun 
leden mogen kiezen of ze gebruik blijven maken van de oude regeling dan wel van de nieuwe. Het streven is om 
een nieuwe Postcoderegeling per 2021 van start te laten gaan. De onderhandelingen zijn nog in volle gang. Wilt u 
zelf de ontwikkelingen volgen, kijk op: https://energiesamen.nu/pagina/39/postcoderoos-regeling-in-het-kort  
 
Mocht u vragen hebben over de inhoud van deze extra nieuwsbrief, de bijgaande stukken van de ALV of andere 
zaken, neem dan gerust contact met ons op via samen@energierijck.nl.  
 
Voor nu wensen we iedereen veel goeds en vooral een goede gezondheid! 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Bestuur Energierijck Coöperatie u.a. 
Caroline de Greeff, Jan ter Wal, André de Wijse, Jos van der Lint en Mieke van den Hengel 

Te bereiken via 
I | www.energierijck.nl  
E | samen@energierijck.nl 


